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a r m a n m e l i . i r

انتخابات فدراسیون زورخانه ای 
باطل  شد 

 ایسنا: مجمـــع انتخاباتــی ریاست 
فدراسیون ورزش های زورخانه ای ۱۹ خرداد 
در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار 
شد و در پایان مهرعلی باران چشمه با کسب 
فدراسیون  این  رئیس  به عنوان  رای   ۲۲
انتخاب شد. پس از پایان انتخابات، مجتبی 
جوهری، رئیس سابق فدراسیون ورزش های 
زورخانه ای و یکی از نامزدهای ریاست این 
فدراسیون به همراه محمدکاظم کوهی دیگر 
نامزد انتخابات، با اعلام تخلف و ارائه مدارک 
مبنی بر چیدمان مجمع با هدف کسب رای، 
به دیوان عدالت اداری طرح شکایت کردند 
و خواستار رسیدگی  دیوان به این موضوع 
شدند.  شعبه ۴۵ دیوان عدالت اداری نیز ۳۰ 
خرداد با صدور رای و دستورموقت، نتیجه 
انتخابات فدراسیون ورزش های زورخانه ای و 
کشتی پهلوانی را بی اثر اعلام کرد. دیوان عدالت 
اداری اعلام کرد، نتیجه انتخابات فدراسیون 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی و 
حکم صادره مهرعلی باران چشمه برای ریاست 
این فدراسیون و سایر اقدامات متخذه بر آن، تا 
تعیین تکلیف نهایی بی اثر است. حال با گذشت 
نزدیک به ۳ ماه از برگزاری انتخابات، شعبه ۴۵ 
دیوان عدالت اداری  در حکمی با تشریح کامل 
تخلفات صورت گرفته در برگزاری انتخابات، 
حکم نهایی خود را مبنی بر ابطال انتخابات 

فدراسیون ورزش های زورخانه ای اعلام کرد.

خارجازمستطیلسبز

 تیم ملی بانوان هم دارای 
پرواز اختصاصی  است

شهره موســوی،  نایب رئیس فـــدراسیون 
فوتبال، در خصوص اقداماتی که برای تیــم ملی 
فوتبال بانوان انجام شده است، گفت: مطمئنا 
اتفاق های خوبی طی سال های گذشته رخ داده 
است و ورزشکاران ایرانی هر روز بهتر از گذشته 
در عرصه های بین المللی درخشیدند. اما آنچه 
که حائز اهمــیت است، حضور ورزشکاران 
خانم در رشته جذاب و دوست داشتنی فوتبال 
است که از سال ها پیش در کشور عزیزمان آغاز 
به فعالیت کرده است. وی در ادامه بیان کرد: در 
این بین نقش فدراسیون فوتبال به عنوان نهاد 
تاثیرگذار در رشد این رشته ورزشی بسیارمهم 
است. نگاه رئیس فدراسیون فوتبال به حوزه 
بانوان است که اگر ریاست فدراسیون به حوزه 
بانوان نگاه ویژه و دلسوزانه ای داشته باشد، حتما 
این حوزه رشد خواهد کرد. آنچه مسلم است 
برگزاری اردو های مرتب و ایجاد فضای رفاهی 
یکسان در برگزاری اردوها، یکی از اقدامات 
بسیار خوب فدراسیون در حوزه بانوان بوده و 
یادآوری می شود که از زمان تشکیل تیم ملی 
فوتبال بانوان اردیبهشت ماه سالجاری، در حال 
حاضر ۴ بازی تدارکاتی با تیم های ملی بلاروس 
و ازبکستان در خارج از کشور انجام شده است. 
در همین راستا بانوان ملی پوش ایران دو سفر به 
کشور های بلاروس و ازبکستان داشتند. با توجه 
به زمان کوتاهی که از تشکیل این تیم گذشته 
و با مشکلات و مسائل مالی که به هر صورت در 
فدراسیون، از گذشته ایجاد شده بود و هنوز 
هم فدراسیون با آن دست وپنجه نرم می کند. 
تیم ملی بانوان ایران ۲۴ شهریورماه برای 
اولین بار و با همت و مذاکراتی که شخص رئیس 
فدراسیون فوتبال با هواپیمایی وارش انجام 
دادند با پرواز اختصاصی عازم تاشکند می شوند 
تا در مرحله مقدماتی مسابقات قهرمانی آسیا به 

مصاف تیم های بنگلادش و اردن برود.

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم ملی فوتبال کشورمــان در دیدار مقابل تیم های سوریه 
و عراق در مرحله نهایی مقدماتی جام جهانی به پیروی رسید.  
دو بازی خوب از ملی پوشان شاهد بودیم و انتظارمان هم برد 
بود. تیم ملی ما واقعا یک سروگردن از اکثر رقبای آسیایی 
بالاتر است. ما چند بازیکن داریم که در لیگ های معتبر دنیا از 
چهره های شاخص هستند. امثال آزمون و طارمی و جهانبخش 
را کمتر تیمی در آسیا در اختیار دارد. از طرف دیگر نمی خواهم 
ارزش کار سرمربی تیم ملی را پایین بیاورم. داشتن ستاره برای 
موفقیت لازم است ولی کافی نیست. اینکه ۱۱ بازیکن خوب 
را در کنار هم تبدیل به یک تیم خوب کنی، هنر یک مربی 
است. من عملکرد اسکوچیچ را مثبت ارزیابی می کنم. شما در 
نظر بگیرید که شاید بردن سوریه و عراق برای ما عادی است؛ 
ولی اسکوچیچ تیم را در شرایطی تحویل گرفت که امید به 
بردن حتی تیم های در این سطح را هم از دست داده بودیم. 
ویلموتس خیانت بزرگی به فوتبال ایران کرد. شرایط طوری 
شده بود که خود من هم امیدی برای صعود نداشتم. در دوره او 
هم ضعیف ترین نتایج کسب شد و هم بیشترین پول را باید به او 
پرداخت کنیم و این یک خیانت واقعی بود. در خصوص وضعیت 
نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا باید بگویم، متاسفانه ما 
را به جایی رساندند که به کم قانع باشیم. همه تیم های مدعی 
آسیا ستاره های خودشان را حفظ و تیم شان را تقویت می کنند 
ولی ما نوراللهی را می فروشیم . مهدی قائدی را می فروشیم  تا 
پول مربی را بدهیم. این یعنی پسرفت برای فوتبال ما. تراکتور 
هم وضعش به همین منوال است و هر سه تیم ما نسبت به دوره 
قبل ضعیف تر شده اند. در مورد وضعیت فجرسپاسی خوشحالم 
که فجر بعداز سال ها به لیگ برتر برگشت ولی برنامه ریزی و 
مدیریت و هزینه لازم است تا تیم خدای نکرده دوباره به لیگ 
یک برنگردد. آقای کلانتری لطف داشت و پیشنهاد مدیریت 
فنی به من داد ولی دوست ندارم برگردم. من آکادمی خودم 
را دارم و دوست دارم به لیگ برتر برگردم ولی فضای فوتبال ما 
سالم نیست و دوست ندارم در فضای مجازی فحش بخورم. 

امیدوارم فجر موفق باشد.

هنر » اسکوچیچ«  تیم استقـــلال با قبول شکست مقابل تیم 
الهلال از گردونه رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
کنار رفت. محمدرضا مهرانپور بازیکن سابق 

استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
 استقلال موقعیت های مناسبی داشت 
اما در نهایت مقابل الهلال شکست خورد!

جذابیت فوتبــال به اتفاقات و حوادث آن 
است. استقلال در شرایطی که فرصت کوتاهی 
تا زمان شروع بازی با الهلال برای آماده سازی 
داشت اما در لحظاتی از مسابقه این فرصت را 
به دست آورد تا دروازه حریف را باز کند اما تلاش 
بازیکنان این تیم به نتیجه مورد انتظار هواداران 
مبدل نشد. در این دیدار دروازه بان الهلال یکی 
از بهترین نفرات بود و اجازه گلزنی را به استقلال 
نداد. البته این تیم هم علاوه بر گل هایی که به 
ثمر رساند صاحب یکی دو موقعیت خوب دیگر 
هم شد و دلیل رسیدن به چنین فرصت هایی 
بازشدن سازمان دفاعی استقلال برای رسیدن 

به گل تساوی بود.
 وجـــود بازیکنان گران قیمت و 

تاثیرگذار را چگونه ارزیابی می کنید؟
تفاوت بازیکنـــانی کــه در باشگاه هـــای 
بزرگ دنیا بازی کرده انــد در بازی های مهم 
مشخص می شود و علـــت مبالغ هنگفتی که 
الهلال و باشگاه های متمولی از این دست صرف 
بازیکنان کلیدی می کنند در بازی برابر استقلال 
مشخص شد. البته استقلال در دیدار با الهلال 
هم دست وپا بسته نبود ولی اسیر اتفاق طبیعی 

فوتبال شد.

گفــتوگــو
محمدرضا   مهرانپور: 
سازمان  دفاعی  

 »استقلال« 
 به هم  ریخت! 

 تسنیم: باشگاه فولاد در انتظار حضور ۳ بازیکن خارجی 
این تیم در تمرینات است. تمرینات تیم فوتبال فولادخوزستان 
در حالی زیرنظر عبدا... ویسی دنبال می شود که هنوز خبری 
از اضافه شــدن ۳ بازیکن خارجی این تیم به تمرینات نیست. 
موسی کولیبالی مدافع آفریقایی فولاد یکی از بازیکنانی است 
که در این تمرینات حضور ندارد و این بازیکن برای بازگشت به 
ایران باید ویزای کارش را تمدید کند. باشگاه فولاد از کولیبالی 
خواسته اســت که هرچه زودتر خودش را به تمرینات برساند. 
لوسیانوپریرا هم یکی از این بازیکنان است که مسئولان باشگاه 
فولاد تاکید کرده اند که تمدید قرارداد با این بازیکن قطعی شده 
است. فولادی ها در تماس با پریرا از او خواسته اند که برای عقد 
قرارداد رسمی و حضور در تمرینات به ایران بیاید. آیانداپاتوسی 
هم هنوز در تمرینات فولاد حاضر نشــده و گفته می شود قرار 
اســت او ظرف چند روز آینده به ایران بیاید تا تمریناتش را با 

فولاد از سر بگیرد.

 کنفدراسیون فوتبال آســیا اعلام کرد از برنامه فیفا برای 
انجام یک مطالعه امکان سنجی برای برگزاری جام جهانی هر دو 
سال به جای هر چهار سال استقبال می کند. در ابتدا فدراسیون 
فوتبال عربستان به فیفا پیشــنهاد داد که جام جهانی فوتبال 
مردان و زنان به جای هر چهار سال یکبار هر دو سال یکبار برگزار 
شود که با موافقت کنفدراسیون آمریکای مرکزی و آسیا روبه رو 

شده اما یوفا و آمریکای جنوبی مخالفت خود را اعلام کردند.   
 سرمربی تیم فوتبال منچسترسیتی می گوید که تضمینی 
نیست که تیمش موفقیت فصل گذشته لیگ قهرمانان را تکرار 
کند. پپ گواردیولا اظهارکرد: ما اولین بازی لیگ قهرمانان اروپا 
را می خواهیم انجام دهیم و شــما خبرنگاران درباره حضور در 
مراحل بالانر صحبت می کنید. ما باید شایسته حضور در مراحل 
بالاتر باشیم اما هر فصل اوضاع متفاوت است. ما فصل گذشته 
تورنمنــت فوق العاده ای را تجربه کردیــم و در مرحله گروهی 
فوق العاده بودیم. حــالا یک فصل جدیــد از لیگ قهرمانان را 
آغاز می کنیم. وی افزود: در آغاز هر فصل لیگ قهرمانان از من 
پرسیده می شود که آیا تیمم مدعی قهرمانی در این رقابت هاست 
یا خیر، نمی توانم به این پرسش پاسخ دهم چون نمی دانم چه 
خواهد شد. لیگ قهرمانان اروپا غیرقابل  پیش بینی است، چون 
تیم های قدرتمندی در آن حضور دارند. شرایط در لیگ قهرمانان 
حالا متفاوت تر از زمانی اســت که ســرمربی بارســلونا بودم. 
سرمربی منچسترسیتی که تیمش فصل گذشته نایب قهرمان 
لیگ قهرمانان شــد، صحبت های خود را اینطــور ادامه داد: 
فصل گذشته در ۱۱ بازی به پیروزی رســیدیم و تنها در یک 

بازی شکست خوردیم، اما مردم می گویند 
ما نــاکام بودیم، در حالی کــه به نظرم ما 
کار فوق العاده ای انجام دادیم. تضمینی 
نیســت که این فصل هم همانند فصل 
گذشته عالی کار کنیم، اما سعی می کنیم 

این فصل هم خوب عمــل کنیم. در 
حال حاضر هم باید تنها به فکر 
پیروزی در بازی روز چهارشنبه 
باشــیم. گواردیولا در پایان 

خاطرنشان کرد: لایپزیگ 
همیشــه تیــم خیلــی 
خوبی اســت و فلســفه 
قدرتمنــدی دارد. آنهــا 

بازیکنان جوان، پرتحـرک 
و قدرتمندی دارند. همیشه شروع 
خوب به خصوص در بازی خانگی 
خیلی مهم اســت. باید خودمان 
را به خوبــی آمــاده بــازی روز 
چهارشــنبه کنیم و ریتم چند 

بازی اخیرمان را ادامه دهیم.

فوتبالداخلی

بینالملل

غلامحسینپیروانی
کارشناس  فوتبال

آرمان ملی: روزگذشته تیم پرسپولیس در لیگ قهرمانان 
موفق شد تیم استقلال تاجیکستان را در دوشنبه شکست 
دهد و راهی مرحله یک چهارم نهایی این مسابقات شود. از 
طرف دیگر تیم ملی فوتسال هم موفق شد اولین دیدار خود در 

جام جهانی را با پیروزی پشت سر بگذارد. 
  برد  پرسپولیس

پرسپولیس در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان  
در پایتخت تاجیکستان به مصاف استقلال این کشور رفت. 

پرسپولیس بازی را بهتر آغاز کرد و در حالی که میزبان 
عقب نشسته بود، به گردش توپ و خلق موقعیت پرداختند. 
باگذشت زمان بازیکنان استقلال هم به خود باوری رسیده و 
کمی جلوتر آمدند. عملکرد خوب دفاعی دو تیم باعث شد تا 
در ۴۵ دقیقه اول توپی از خط دروازه ها رد نشود. نیمه دوم با 
موقعیتی مناسب برای میزبان آغاز شد ولی »لک« هوشیار 
بود و این خطر را خنثی کرد. با گذشت زمان پرسپولیس با 
استفاده از خستگی تاجیک ها به موج حملاتش افزود ولی 
بازیکنان در زدن ضربه آخر ناکام ماندند. گل محمدی در 
اواخر بازی آل کثیر و پاکدل را روانه میدان کرد تا بتواند نتیجه 
بگیرد. حملات پرسپولیس شدت گرفت اما معمای استقلال 
با هوشمندی مهدی ترابی در نودمین دقیقه حل شد تا توپ 
وارد دروازه شود. سرخ پوشان با این پیروزی توانستند در جمع 

8 تیم قرار بگیرند.
 برد  فوتسال 

تیم ملی فوتسال ایران در اولین بازی خود در جام جهانی 
لیتوانی به مصاف تیم ملی صربستان رفت و ۳ بر ۲ به پیروزی 
رسید. گل اول ایران توسط حمید احمدی به ثمر رسید که 
در اواسط نیمه اول ۲کارته و اخراج شد. گل دوم توسط فرهاد 
فخیم به ثمر رسید و گل سوم نیز توسط احمد اسماعیل پور 
در اواخر این دیدار به زیبایی زده شد. در این دیدار علیرضا 
صمیمی، دروازه بان تیم ملی درخشید و بارها مانع از گلزنی 

حریف شد.

پرسپولیس ۱ - استقلال تاجیک صفر؛ شوت دویست هزار دلاری! 

پرسپولیس در جمع 8 تیم برتر آسیا

در دولت »رئیسی«  روزه سکوت »فردوسی پور«  ادامه دارد؟

عادل؛ تلویزیون  و  دیگر  هیچ! 

پیروز  قربانی:

استقلال  بد بسته شده و  حذف آن مشخص  بود 

آرمان ملی- حسین ردکا: حدود ۲ سال و ۱۱ ماه از تعطیلی 
برنامه ۹۰ می گذرد. در این مدت فردوسی پور در مورد برخی اتفاقات 
اجتماعی صحبت کرده، اما برای بهبود وضعیت فوتبال انتقاد، 

مصاحبه و برنامه ای در رسانه دیگری نداشته است! 
 تعطیلی  برنامه  90

سی ام مهرماه سال ۹7 مسئول روابط عمومی  شبکه ۳سیما اعلام 
کرد که برنامه۹۰ امشب )دوشنبه( نیز پخش نخواهد شد. روابط 
عمومی  شبکه۳ سیما در توضیح علت پخش نشدن برنامه عادل 
فردوسی پور چنین مطرح کرده است: با عنایت به رفتار غیرحرفه ای 
تهیه کننده و مجری برنامه۹۰ در پی عدم پخش این برنامه به دلیل 
پخش بازی انگلیس- اسپانیا در دوشنبه گذشته و همچنین استمرار 
رفتار خارج از عرف ایشان در مصاحبه خلافِ ابلاغ گروه ورزش، برنامه 
مذکور این هفته پخش نخواهد شد. در همین رابطه »خبرآنلاین« 
نوشت: اگرچه تعطیل شدن برنامه پربیننده و جذاب»۹۰« اتفاقی 
ناگوار به ویژه برای فوتبالدوستان محسوب می شود، اما مسیری که 
تلویزیون در این سال ها پیموده این ماجرا را قابل پیش بینی کرده 
است. در تمام این سال ها و در مقاطع مختلف بارها زمزمه تعطیلی 
برنامه و حذف عادل فردوسی پور به گوش رسیده، اما با حمایت بعضی 
چهره های بانفوذ سازمان این اتفاق به تاخیر افتاده است، این بار گویا 
ماجرا جدی تر از قبل است. دیر یا زود این اتفاق خواهد افتاد و »۹۰« 
به خاطر ویژگی های مجری اش به محاق خواهد رفت. همان طور که 
فریدون جیرانی از »هفت« کنار گذاشته شد و برنامه اش، همانی شد 
که صداوسیما می خواست، تریبون یک نوع نگاه، خنثی و بی هویت. 
عادل فردوسی پور، فریدون جیرانی، جهانگیر کوثری، منصور 
ضابطیان و چند نام دیگر، جدا از امتیازها و نقاط ضعف شان همانی 

نیستند که سازمان بزرگ صداوسیما از یک مجری انتظار دارد.
 تعطیلی  سایت 

پس از گذشت یکسال ونیم از تعطیلی نابه هنگام برنامه۹۰ و 
وعده های برخی افراد در ماه های بعدش مبنی بر بازگشت این 
برنامه، اردیبهشت ماه سال ۹۹  وبسایت و کانال تلگرام برنامه »۹۰« 
نیز تعطیل شد تا به طور رسمی  و غیرمستقیم اعلام شود که بازگشت 

عادل فردوسی پور به تلویزیون تا اطلاع ثانوی ناممکن است.
AFC  اینستاگرام 

اواخر آذرماه سال ۹۹ شایعات فراوانی پیرامون توافق عادل 
فردوسی پور تهیه کننده، مجری و گزارشگر محبوب صداوسیما با 

مسئولان AFC برای انجام گزارش بازی از طریق صفحه فارسی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در اینستاگرام مطرح شده بود که سرانجام 
فردوسی پور به این خبر واکنش نشان داد و آن را تایید کرد. خبر 
 AFC گزارش فردوسی پور باعث شد تا فالورهای صفحه فارسی
در اینستاگرام میلیونی شود. فردوسی پور بالاخره دیدار فینال را 
به صورت لایو گزار کرد. چند روز بعد  کوروش کمره ای، مشاور مدیر 
شبکه۳ نوشت: طراحی مشترک AFC، آل سعود و رسانه های 
بیگانه شکست خورد و با وجود تبلیغات پرطمطراق چند روز اخیر 
حتی حریف یک پلتفرم داخلی هم نشدند. فقط حیف که آقای 
عادل فردوسی پور را بازیچه یک بازی سیاسی کردند. در یکسال اخیر 
حداقل سه مرتبه و در فواصل زمانی مختلف به آقای فردوسی پور 
پیشنهاد بازگشت به عرصه گزارشگری فوتبال داده شد. هربار این 
پیشنهاد را رد کردند تا اینکه حدود سه هفته پیش که آخرین 
پیشنهاد داده شد و ما منتظر پاسخ بودیم، ناگهان صدای ایشان 
را از صفحه اینستاگرام AFC  شنیدیم. قبل از پایان برنامه۹۰ در 
سال ۹7، بارهاوبارها مستقیم یا باواسطه، مدیران فعلی و قدیمی  و 
حتی دوستان آقای فردوسی پور با ایشان درباره برنامه۹۰ صحبت 
کردند. محور صحبت ها هم فقط یک چیز بود، رعایتِ عرف، روال و 

رویه برنامه سازی.
 حمله  میثاقی

بعداز تعطیل شدن برنامه۹۰، محمدحسین میثاقی که با عادل 
فردوسی پور و برنامه۹۰ معرفی شد مجری برنامه فوتبال برتر شد. 
برنامه ای که هنوز دوشنبه شب و به جای برنامه۹۰ پخش می شود. 
در اولین برنامه فوتبال برتر پس از گزارش دیدار فینال لیگ قهرمانان 
توسط فردوسی پور، موضوع گرفتن امتیاز میزبانی از تیم ملی فوتبال 
ایران و تیم های باشگاهی کشور ما مورد بررسی قرار گرفته و آیتمی  
در برنامه گنجانده شده که عادل در این آیتم تلویحا به دست داشتن 
در سلب میزبانی از فوتبال ایران در آسیا متهم می شود. در این آیتم 
، گوینده جمله ای با این مضمون بیان می کند: »متاسفانه بعضی ها 
که ادعای وطن پرستی دارند، در این تلاش شرم آور سهم مهمی  را 
ایفا می کنند.« همزمان با بیان این جمله تصاویری از پخش زنده 
فینال لیگ قهرمانان آسیا بین پرسپولیس و اولسان هیوندای از 
طریق صفحه اینستاگرامی  AFC به نمایش درآمد. به این ترتیب 
بسیاری از مخاطبان گمان کردند طعنه تند سازندگان برنامه 
متوجه عادل فردوسی پور بوده است؛ چرا که گزارش بازی در آن 

لایو اینستاگرامی  را »عادل« بر عهده داشت.
 در  دولت  جدید؟

۲۹ تیرماه سالجاری رئیس فراکسیون ورزش مجلس از بازگشت 
عادل فردوسی پور با برنامه۹۰ در دولت آینده خبر داد. محمدمهدی 
فروردین رئیس فراکسیون ورزش مجلس در گفت وگو با خبرفوری 
گفت: »قرار شده است دوستان در صداوسیما مساله بازگشت عادل 
فردوسی پور به برنامه۹۰ را بررسی کنند و در دولت آینده شاهد 
بازگشت فردوسی پور به تلویزیون باشیم. علاقه داشتیم همان 
اول کار آقای عادل فردوسی پور به برنامه۹۰ برگردد اما با تاخیر 

مواجه شد.«
 سکوت 

فردوسی پور بعداز حذف برنامه۹۰ تقریبا روزه سکوت اختیار 
کرده است. هرازگاهی وی در مورد برخی اتفاقات اجتماعی 
صحبت می کند ولی خبری از صحبت های فوتبالی وی نیست! 
عادل فردوسی پور، مجری پیشین برنامه۹۰ در اواخر تیرماه  ضمن 
همدردی با مردم خوزستان گفت: »اتفاقات تلخ و ناراحت کننده ای 
همین جور رخ می دهد. مردم خوب خوزستان در این گرما شدیدا 
مشکل دارند.« عادل فردوسی پور افزود: »مردمی  که سال ها در 
جنگ تحمیلی شرایط سخت را تحمل کردند واقعا حق شان نیست 
که این همه اذیت و آزار ببینند. ان شاءا... هرچه سریعتر شرایط 
عادی به آنجا برگردد.« عادل اما مدت هاست در مورد شرایط فوتبال 
سخنی بر زبان نیاورده است. وی اگرچه از حضور در صداوسیما و 
برخی پلتفرم ها محروم است، اما از مصاحبه با رسانه ها اجتناب 
می کند و علاقه ای به این امر ندارد! ظاهرا فردوسی پور وقتی در 
صداوسیما نیست علاقه ای به اصلاح و بهبود فضای فوتبال کشور 
ندارد و تنها زمانی این مساله در اولویت وی قرار می گیرد که 
تریبونی در رسانه ملی داشته باشد و در قاب تصویری  تلویزیون 
قراربگیرد! عادل حتی در صفحه اینستاگرام کنفدراسیون فوتبال 
آسیا دیدارفینال این رقابت ها را به صورت لایو گزارش کرد اما در 
این مدت در اینستاگرام برای بهبود شرایط فوتبال ایران حضوری 

نداشت! 

کاپیتان اسبق تیم فوتبال استقــلال گفت: روند یارگیری 
استقلال طی هفته های اخیر به شکلی است که بعید است منجر 

به قهرمانی شود.
 حذف  آبی ها 

پیروز قربانـــی در خصـــوص حــذف استقلال از مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: من بازی را دیدم ولی حقیقتا بعداز 
دریافت گل دوم پسرم آنقدر عصبانی شد که تلویزیون را خاموش 
کرد و خیلی ناراحت بود. من هم بقیه بازی را تماشا نکردم. وی 
با اشاره به حذف استقلال گفت: این مساله اتفاقی بود که می شد 
حدس زد و نباید غیرواقعی با مردم صحبت کرد. فوتبال یک 
اصولی دارد و باید طبق همان اصول کار را پیش برد که چنین 
باخت هایی به وجود نیاید؛ اما متاسفانه این اتفاق برای استقلال 
افتاد. اگر صادقانه بخواهم حرف بزنم باید بگویم از دید خیلی ها 
استقلال حتی بهتر از چیزی که فکر می کردیم بازی کرد ولی 
همانطور که گفتم برنده شدن در فوتبال اصول دارد. بازیکن اسبق 
استقلال تصریح کرد: متاسفانه روندی که استقلال در این هفته ها 
طی می کرد  به شکلی بود که خیلی ها نسبت به تیم امیدوار نبودند. 

 خرید ها 
قربانی در خصوص انتقاداتی که به خریدهای جدید استقلال می شود؛ 
گفت: من هم قبول دارم استقلال بد بسته شده است. روندی که می بینیم 
این است که یارگیری مطلوب نبوده است. همه ما شعور داریم، حمایت 

هم خوب است ولی واقعیت ها هم باید گفته شود. شما بازیکنان 
جداشده و بازیکنان جدید را در یک ترازو بگذارید، آیا واقعا سطح 

فنی آنها با هم یکی است؟
 مشکلات  مدیریتی 

بازیکن اسبق استقلال تصریح کرد: من به همه دوستانی که در 
باشگاه کار می کنند احترام می گذارم ولی اتفاقاتی که در استقلال 

افتاده نه فقط در دوره  آقای مددی، بلکه قبل از آن نشان 
داده شده افراد مناسبی برای مدیریت این باشگاه 

انتخاب نشده اند. در این 6 سال این رویه صورت گرفته 
و ادامه پیدا کرده است. وی خاطرنشان کرد: مثلا اگر 
باشگاه استقــلال اسماعیلی را نمی خواهد باید 
سروش رفیعــی را جذب می کرد. وقتی اسماعیلی 
را دارید اما او را نمی خواهید خودش نشان دهنده 

مشکل مدیــــریت است. برخی بازیکنان در سال های قبل در استقلال 
بودند و مشکل انضباطی داشتند اما کنترل می شدند.

 امیدواری؟!
قربانی ادامه داد: روند یارگیــری استقلال روندی نیست که منجر 
به قهرمانی شود. یکسری جوان جذب شدند که در یکی دو سال آینده 
جزو نفرات خوب فوتبال می شوند مثل امیرحسین حسین زاده که در 
سایپا مربی او بوده ام، ولی آیا فضا برای آنها فراهم است که عملکرد 
خوبی داشته باشند؟ شما می دانید سطح توقع از استقلال بالارفته 
و همه می خواهند این تیم قهرمان شود، چون ۹ سال است این تیم 
موفقیتی در لیگ نداشته است؛ اما سوالی که برای خود من 
به وجود آمده این است آیا استقلال می تواند با این نفرات با 
تیم های دیگر مدعی رقابت کند؟ البته هنر مربی این است 
که از بازیکن بازی بگیرد، شاید خیلی ها خرده بگیرند که 
نفرات خوبی جذب نشدند ولی باید دید در شروع لیگ چه 
اتفاقی می افتد، ممکن است یک مربی بتواند با همین نفرات 
بهترین نتیجه را کسب کند اما در کل روند یارگیری 
استقلال برای قهرمانی مناسب  نیست. قربانی 
در خصوص اینکه آیا می توان به این تیم 
امیدوار بود یا خیر گفت: با شروع لیگ 
همه چیز مشخص می شود. باید دید این 
تیم جوانِ استقلال می تواند به موفقیت 

برسد یا نه. 

     صعود 
در اولین بازی مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا )منطقه شرق( تیم های ناگویا گرامپس ژاپن و 
دئگوی کره جنوبی در ورزشگاه تویوتای ژاپن به مصاف 
هم رفتند. ناگویا گرامپس با پیروزی 4 بر 2 ، به مرحله 

بعدی رقابت ها صعود کرد.

         بازتاب 
 شکست استقــلال مقابل الهلال در نشریه های 
عربستان بازتاب داشته است. نشریه الریاضی بزرگترین 
روزنامه عربستان خود، صفحات پرتعدادی را به بازی 
دوشنبه شب گذشته الهلال برابر استقلال اختصاص داد 

و بابت پیروزی نماینده سعودی ها شادمان بود.

          گاف
توئیتر رسمی لیگ قهرمانان آسیا برای بازی استقلال 
دوشنبه و پرسپولیس گزارش اولیه ای را منتشر کرد. اما 
نکته عجیب در این گزارش گاف بزرگ توئیتر رسمی 
AFC  بود. در این صفحه به جای پرسپولیس عکس 

تیم ملی فوتبال ایران منتشر  شد. 
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